
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 21. posiedzeniu Senatu 

w dniu 19 lutego 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Panie Premierze! 

W październiku 2020 r. PGE wraz ze spółkami posiadającymi udziały w spółce PGE EJ 1 podpisała list 

intencyjny w sprawie transakcji nabycia przez Skarb Państwa 100% udziałów. Aktualnie prowadzone są 

rozmowy w sprawie finalizacji transakcji – strony nie określiły terminu obowiązywania listu intencyjnego. 

Również kwota, za jaką rząd miałby odkupić udziały, jest wciąż przedmiotem rozmów. Informacja o wydat-

kach na ten cel musi być jawna i publiczna. Dodatkowo brak jawnej informacji w tej sprawie uprzywilejowu-

je jednego z akcjonariuszy (Skarb Państwa) spółki notowanej na giełdzie, co jest niedozwolone.  

W związku z tym zwracam się z prośbą o odpowiedzi na następujące pytania. 

1. Ile rząd zamierza wydać na zakup spółki PGE EJ 1? 

2. Kiedy nastąpi sfinalizowanie transakcji? 

Z poważaniem 

Stanisław Gawłowski 

 
 


